
Jaktutvalget  

 

Denne sesongen ser ut til å være mye lik fjoråret. Fristen for innrapportering av småvilt har ikke vært, 

så rapport blir basert på tilbakemeldinger fra jegerne så langt. Fuglebestanden ser fortsatt ut til å 

være lav. Bestanden av rev og mår ser også ut til å være stabil.  

Rådyr bestanden ser ut til å være på det jevne.   

Det blei skutt 3 rådyr i kommuneskogen og 1 i Krogstad skog. 

Vi har dette året også hatt skuddpremie på rev og mår. Det har blitt tatt 2 Mår så langt.  

Salg av kort blei omtrent som før. Alle som søkte fikk kort. Vi har solgt kort hos Ståle Harsheim og 

Benjamin Vangen.                                                                               

Når det gjelder rapportering av jakta ser det ut til å gå veldig bra i år også. 

Oppsummert ser året ut til å være som årene før.  

Antall solgte kort: 

Småvilt: 12 

Dagskort: 1 

Rådyr: 14 

 

For jaktutvalget  

Benjamin Vangen 

  

  


